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CARL AZUZ, CNN STUDENT NEWS ANCHOR: Welcome back to CNN STUDENT NEWS. I`m Carl Azuz at the CNN Center. We`re happy to see you this May 18th.
欢迎收看CNN学生新闻，我是Carl Azuz，这里是CNN新闻中心。非常高兴能够在5月18号跟大家见面。
First up, U.S. government officials say they`ve captured intelligence on how the ISIS terrorist organization works, how it communicates and how it earns money. It`s the result of an overnight raid by U.S. special forces troops in an ISIS occupied building in eastern Syria. It happened over the weekend.
首先美国政府表示其已经得到关于ISIS恐怖组织怎样运行，怎样沟通，怎样筹集资金的确切情报。这是美国特种部队对ISIS组织占领的叙利亚东北部建筑整夜攻击的结果。这件事情发生在周末时候。
The U.S. mission was to capture Abu Sayyaf, an ISIS commander. He was killed in the firefight, along with about 12 ISIS fighters. All of the U.S. troops returned safely.
美国的行动目的是抓捕ISIS指挥官Abu Sayyaf。他在激战中被击毙，被击毙的还有其他121名ISIS士兵。所有美国士兵都安全返回。
President Obama authorized the raid. Analysts say it did put U.S. boots on the ground, meaning U.S. forces were in direct combat with ISIS fighters.
奥巴马总统授权了此次行动。分析人士称此次行动将美国军队派遣到了地面行动中，也就以为着美国军队将会直接参与到对抗ISIS士兵的战斗中去。
That`s something the president said last year he would not do. A U.S. military official says this kind of raid is likely to happen again.

而这一情况总统在去年时候表示不会发生。以为美国军事官员称这种突击行动很有可能再次发生。
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